
La consulta sobre el correbou de Vidreres serà 
abans de Setmana Santa 

 L’Ajuntament inicia el procés per convocar el referèndum 
 La pregunta és clara, però l’equip de govern ha de definir qui són els electors i com es 

votarà 

JORDI FERRER - VIDRERES 

El ple de l’Ajuntament de Vidreres va donar inici ahir a la nit al procés que desembocarà en la 
consulta ciutadana abans de Setmana Santa del 2020 sobre el futur del correbou al poble. 
Després dels incidents del setembre, l’equip de govern, de JxCat, consultarà els veïns sobre si 
un dels actes estel·lars de la festa major ha de tenir continuïtat. 

 

De moment, només hi ha clara una cosa: la pregunta. “Voleu que la festa dels correbous se 
segueixi celebrant a Vidreres?”. L’alcalde, Jordi Camps, avança que en les pròximes setmanes 
vol parlar amb els responsables de l’associació Correbous Vidreres i amb l’Agrupació de 
Vidreres per la Defensa Animal (AVDA) per decidir, de manera conjunta, les regles del joc, com 
ara l’edat mínima per votar i la modalitat de votació (presencial o en línia). 

 

L’AVDA ja va informar que la consulta no té sentit perquè, entre altres coses, una proposta de 
resolució del Parlament de Catalunya del setembre ja va qualificar el correbou de Vidreres de 
“perillós” per a espectadors i animals. 

 

El referèndum no té data, però Camps diu que s’ha de fer com a màxim el 31 de març. “No 
hem d’esperar al mes d’abril. Si surt que no, no hi ha cap problema. Si la consulta sortís que sí, 
als que haurien de muntar la festa, als de l’entitat, els podria generar un problema. Altres 
detalls que es podrien tenir en compte és quin mínim de participació es considera acceptable. 

 

Per Camps, que governa amb majoria absoluta (8 regidors de 13), el corre-bou no és “un tema 
problemàtic”. Recorda que hi ha hagut poques protestes en motiu dels correbous, tot i que 
l’incident del setembre ha activat l’oposició. L’1 de setembre un bou va saltar de la plaça fins a 
la graderia i va ferir 19 persones. 

 

La consulta es farà d’acord amb la llei 10/2014, de 26 setembre, de consultes populars no 
referendàries, després dels contactes que ha mantingut l’Ajuntament de Vidreres amb la 
Generalitat de Catalunya. 



Pregunta per sorpresa 

Els dos grups de l’oposició, ERC (3 regidors) i el PSC (2), troben que la pregunta fixada no ha 
estat consensuada amb l’oposició. “Ens hem trobat que ja hi ha la pregunta, i no sabem ni la 
data i ni gaire res”, diu Eva Trias, d’ERC. “L’equip de govern ens hau-ria pogut contactar per 
participar en la consulta, però no ha estat així. Tot i això, hi donem suport”, diu el portaveu del 
PSC Francesc Jesús Becerra, que destaca que l’inici de l’expedient no té cap informe jurídic ni 
tampoc cap d’econòmic. 

 

LA FRASE 

¿Voleu que la festa dels correbous se segueixi celebrant a Vidreres? 

Pregunta del referèndum (inclosa en l’expedient aprovat en el ple d’ahir) 

 

Font del document: 

https://www.elpuntavui.cat/societat/article/5-societat/1705590-la-consulta-sobre-el-
correbou-de-vidreres-sera-abans-de-setmana-santa.html 


